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Deze uitgave is, naast alle vrijwilligers, mogelijk 

gemaakt door stichting WIJPLAAT en onder-

staande subsidiegevers en sponsors.

Hierin maakt u kennis met oud- en 

nieuwe bewoners van Heijplaat. 

Zo woont Truus Koster-Brederode 

al jaren op Heijplaat en vertelt 

ze over vroeger. Bouwe, Maaike, 

Abel, Ole, Lieske en hond Pablo 

zijn vanuit Vreewijk naar Heijplaat 

gekomen en vertellen wat hen 

als gezin bezighoudt. 

Mark Retel geeft een kijkje 

achter de schermen bij Shipyard 

Rotterdam. Lees mee wat het 

bedrijf doet om te verduurzamen. 

Heijplaat heeft weer leuke evenementen achter de rug, zoals de 

Harbour Run en Halloween. Ieder jaar wordt er hard door bewoners 

en bedrijven gewerkt om deze en andere evenementen tot een groot 

succes te brengen. En ook dit jaar is dit weer geslaagd.

In en om Heijplaat staan veel bomen. Bij noodweer komt het wel eens 

voor dat een tak of boom valt. Wat kan je in zulke gevallen doen? In 

deze editie schenken we er speciaal aandacht aan.

We introduceren een nieuw wijkraadslid, Manisha de Vries. De wijkraad 

meldt wat zij samen met bewoners voor het dorp hebben bereikt, 

roept op wat we zelf kunnen bijdragen en nodigt ons uit voor een 

nieuwjaarsreceptie. Gianni neemt u mee in weer een mooi verhaal over 

de historie van Heijplaat. 

De redactie van Heijplaat Post is vanaf volgend jaar (te) dun bezaaid. 

We hebben dan ook dringend versterking nodig en doen een oproep 

voor nieuwe redactieleden. Lukt dat niet, dan is dit onze laatste editie. 

Op de volgende pagina is te lezen waarom het superleuk is om aan de 

totstandkoming van onze ‘wijkglossy’ mee te werken. Dus, hopelijk tot 

de volgende editie met weer een volledige redactie. En anders: hartelijk 

bedankt voor de jaren dat we dit mooie blad met u en voor u hebben 

mogen maken.

Wij wensen u fijne feestdagen en een gelukkig 2025 toe en … 

veel leesplezier!

Welkom in deze wintereditie

NIEUWS voorwoord

door Lucas Bos

Heijplaat Post blijft verbinden

Heijplaat Post is een geliefd onderdeel van onze 

gemeenschap, maar het magazine heeft nieuwe teamleden 

nodig om de toekomst veilig te stellen. De wijkglossy 

komt ieder kwartaal uit met verhalen over oud- en nieuwe 

bewoners, kleine ondernemers en grotere bedrijven rondom 

Heijplaat. Deze en andere rubrieken brengen verbinding 

tot stand tussen bewoners, instanties en bedrijven op ons 

prachtige Heijplaat.

Wie zijn nu de drijvende krachten achter de Heijplaat Post?

Chantal Diepenheim is de afgelopen zeven jaar enthousiaste 

kartrekker en financieel beheerder van het magazine 

geweest, maar stopt daar nu mee. Samen met Hélène 

Fokker en Lysandra Thomas vormde zij de redactie. Hun 

team krijgt steun van Gianni van den Hurk (historie), Edu 

Calicher (foto’s), Jelna Bosma (opmaak), Wil Mangelsdorf 

Heb je interesse?
Doe dan gezellig mee! Op pagina 9 kan je lezen wat redactiewerk inhoudt. 
We horen graag van je via heijplaatpost@gmail.com. 

en Ben Harmsen (distributie) én bijdragen van vele 

gastredacteuren.

Wat zijn de plannen voor de toekomst?

“Natuurlijk is er nog vraag naar een gedrukt magazine!” 

roept het team vol vertrouwen. Ze denken aan meer 

beeldmateriaal, levendige foto’s en een frisse indeling. 

Nieuwe redactieleden krijgen alle ruimte om hun creativiteit 

en ideeën in te brengen. Hun droom is om een jong 

teamlid aan te trekken, die 

speciaal voor de jongeren 

inspirerende artikelen schrijft 

en hen motiveert om toffe 

activiteiten te organiseren.

Wat maakt het team zo 

bijzonder en wat maakt het 

leuk om te doen?

Chantal, Hélène en Lysandra 

spreken vol enthousiasme 

over hoe ze zichzelf zien 

binnen de redactie: Chantal 

ziet zichzelf als het web 

dat alles verbindt, Lysandra 

als het elastiek dat flexibel 

meebeweegt en Hélène als 

de glimlach die zorgt voor 

de vrolijke noot. Ze hebben 

met enorm veel plezier 

gewerkt aan Heijplaat Post. De deadlines zijn misschien 

soms spannend, maar het samen puzzelen aan de inhoud 

en opmaak maakt het werk juist zo leuk en leerzaam. De 

redactie geniet enorm van het creëren van een magazine 

dat er aantrekkelijk uitziet en verleidt tot lezen: voor ieder wat 

wils. Lysandra en Hélène kijken nu vol hoop uit naar nieuwe 

collega’s om dit project voort te zetten. 

De laatste Heijplaat Post? Nee toch!

Van links achter  naar rechts voor: Hélène, Edu, Gianni, Chantal, Lysandra en Wil
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oud & nieuw

Maak kennis met Bouwe, Maaike, Abel (15), Ole (13), Lieske (9) 

en hond Pablo. Inmiddels woont deze familie alweer 8 jaar in 

het voormalige doktershuis aan de Courzandseweg. Voorheen 

woonden ze in Vreewijk. Maar het huis werd daar te klein voor 

het gezin met 3 kinderen.

Maaike heeft in het verleden criminologie gestudeerd, waarna ze 

een paar jaar bij slachtofferhulp gewerkt heeft. Maar toen Lieske 

werden geboren was het noodzakelijk dat ze thuisbleef. Lieske 

heeft het Mowat-Wilson syndroom, waardoor ze extra zorg en 

aandacht nodig heeft.

Nu zijn de kids alweer een stuk ouder en is Maaike begonnen aan 

een zij-instroomtraject aan de Pabo. Ze geeft momenteel les aan 

groep 5 op het Kompas in de Tarwewijk. Daar hebben Abel en Ole 

ook op school gezeten.

De jongens gaan naar de middelbare school in Prinsenland en 

zitten allebei op voetbal. Bouwe was hun trainer bij svRDM, maar 

‘Zij wonen 
achter de rails’

Ontmoet Truus Koster-Brederoode (94). Truus 

werd in 1930 geboren aan de Henegouwelaan 

in Spangen, Rotterdam. Tijdens de oorlog werd 

ze naar boerderijen in Groningen en Hengelo 

gestuurd, omdat er daar altijd genoeg eten 

was. In de stad was er namelijk voedseltekort, 

dus boeren schreven naar de stad en namen 

kinderen in huis. Truus ging naar school op het 

platteland en bouwde mooie herinneringen op. 

Andere kinderen werden zelfs naar Engeland 

gestuurd.

Na de oorlog moest Truus herstellen in een 

sanatorium. Daar ontmoette ze een goede vriendin 

uit Hillegersberg, die in een panty-reparatiezaak 

woonde. Via deze vriendin leerde Truus haar 

toekomstige man kennen. Ze trouwden en het stel 

vestigde zich eerst in Spangen. In 1961 verhuisden 

ze met hun twee zonen naar Heijplaat, waar haar 

man voor de gemeente werkte. Hij moest voor 

zijn werk in de nieuwbouw wonen. De treinrails 

scheidden Heijplaat van de nieuwbouw, en die 

buurt stond dan ook bekend als ‘achter de rails’.

Heijplaat zag er toen heel anders uit. Zo konden 

bewoners gewoon naar Pernis wandelen en was 

de Courzandseweg niet meer dan een sloot. 

Truus werkte bij de veiling, in de straat waar nu 

het verzorgingstehuis Sonneburgh staat. Na een 

korte onderbreking van haar werk keerde ze terug 

en werkte er uiteindelijk nog 25 jaar, onder andere 

op locaties in Barendrecht. Elke dag reed ze op 

haar brommer naar werk.  Nu geniet Truus van de 

gezelligheid in het dorp en hoe de jongeren haar 

vriendelijk helpen als ze uit de bus stapt.

‘Echt 
een fijne 
plek’

Wil jij ook in  
Oud & Nieuw?  

Stuur een 
mailtje naar 
de redactie!

nu is hun team ondergebracht bij een club in 

Portugaal. 

Bouwe is advocaat. Hij houdt zich vooral bezig met 

het ondernemingsrecht. Dit kan gaan over diverse 

zaken die spelen binnen bedrijven, hun personeel 

en ook tussen bedrijven. Vaak gaat het over geld. 

Hij is inmiddels partner bij het kantoor waar hij zelf 

ooit als student/stagiair begonnen is. 

Om te ontspannen voetbalt Bouwe met een 

vriendenteam en Maaike struint graag langs 

kringloopwinkels. Dat is goed te zien aan de 

gevulde kast in de huiskamer. Het staat vol met 

allerhande glazen, borden en kopjes. 

En dan is er nog Pablo. Menigeen zal hem kennen 

doordat hij vaak over de tuinmuur hangt en flirt met 

de voorbijgangers. En het is tijdens de wandelingen 

met Pablo dat Bouwe zich vaak realiseert: Heijplaat 

is echt een fijne plek!
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bedrijf

Shipyard Rotterdam is een scheepswerf. Ze maken 

boten van staal en aluminium.  Van werkschepen tot luxe 

jachten. Ook is het de huiswerf van de Koninklijke Roeiers 

Vereeniging Eendracht (KRVE) Rotterdam Boatmen. 

 

Sinds 2007 zit Shipyard Rotterdam aan de Heijplaatweg. 

In twee grote hallen bouwen en onderhouden ze 

schepen en jachten. Ook werken er vaste teams 

van Shipyard Rotterdam bij KRVE en Havenbedrijf 

Rotterdam. Er werken zo’n 50 man bij het bedrijf. 

 

Shipyard Rotterdam doet veel verschillende projecten. 

Nu bouwen ze bijvoorbeeld een nieuw type crewtender. 

Dit schip kan ingezet worden door de maritieme 

dienstverleners van de Rotterdamse haven, onder 

anderen voor snel vervoer van mensen over het water 

in de verschillende havens. Ook wordt er gekeken naar het verduurzamen 

van de haven. Zo is er onder meer samen met de KRVE gekeken naar 

het elektrisch maken van de winch van de winchwagens. De winch is een 

kaapstander die het gemakkelijker maakt enorme scheepstouwen binnen 

te halen. De winch werkt nu 

elektrisch/hydraulisch met 

elektromotoren. De accu’s 

worden opgeladen door de 

wagen te laten rijden en  

met zonne-energie. 

 

Meer weten over  

Shipyard Rotterdam? 

Elk jaar organiseren 

ze tijdens de Wereld-

havendagen een open 

dag voor zakenrelaties en 

familie. Ook Heijplaters zijn 

van harte welkom. Of kijk 

op de socials van Shipyard 

op Facebook, Instagram en 

LinkedIn. 

door Mark Retel

Shipyard 
Rotterdam 
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bedrijf

Nieuwe Heijplaters kijken er soms 

nog van op. Maar wie hier al een 

tijdje woont, vindt het heel normaal 

als er een schip op een botenwagen 

door de straat rijdt. De kans is groot 

dat het een gloednieuw schip van 

Shipyard Rotterdam is, op weg naar 

een schildersbedrijf op Heijplaat. 

evenementen

HALLOWEENHALLOWEEN

Meer dan 200 grote en kleine heksen, 

skeletten, spidermannen, zombies en 

andere griezels deden op 26 oktober 

mee aan Halloween op Heijplaat. De 

optocht ging langs 16 snoepadressen 

en het spookhuis op het Rondoplein. 

Durfde je het spookhuis in, langs het 

kerkhof en de slager van mensenvlees? 

Dan kreeg je als beloning een lekkere 

zak popcorn!
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We controleren We controleren 
de bomen regelmatigde bomen regelmatig

Bomen dragen bij aan een gezonde leefomgeving. Door hun 

schaduw zorgen ze voor een aangenamere temperatuur op hete 

dagen. En als het hard regent, dan vangen ze water af waardoor 

het riool minder regenwater hoeft te verwerken. 

Controle

De gemeente controleert regelmatig of bomen gezond zijn. 

Jacco: “Elk jaar controleren boominspecteurs een derde deel 

van de laan-, straat- en parkbomen. Ze kijken onder andere 

of een boom dode takken heeft, hoe de bladeren eruitzien en 

of de boom schimmelvrij is.” De controle is vanaf de grond. Bij 

twijfel, bijvoorbeeld als ze hogerop in een boom een holte zien, 

voeren ze een extra controle uit. Sommige bomen controleert 

de gemeente ieder jaar, bijvoorbeeld de zogenaamde ‘attentie-

bomen’ Dit zijn bomen waarbij de inspecteurs bij de controle een 

afwijking gezien hebben. 

Vallende takken

De regelmatige controle van de bomen verkleint de kans dat 

takken afbreken, maar het is geen garantie dat er niets gebeurt. 

Bomen zijn belangrijk, onder andere voor de biodiversiteit in de stad. Hoe zorgt de 

gemeente dat ze gezond blijven? Jacco de Frel, gemeentelijk beheerder bomen: 

“Dat doen we door goed voor ze te zorgen en ze regelmatig te controleren.”

Jacco: “Een boom is een levend organisme. Er kunnen meerdere 

redenen zijn waardoor takken afbreken. Storm is er één van.” Van 

1 oktober tot en met 31 april is het stormseizoen. Maar de kans 

dat een tak dan afbreekt is kleiner dan tijdens een zomerstorm. 

Jacco: “Bomen staan dan vol met blad. En als het tijdens een 

zomerstorm ook nog regent, dan zijn de takken ook zwaarder. 

Dat maakt de kans op afbreken groter.”

Hinder van bomen

Ondervindt u hinder van een boom, bijvoorbeeld als de wortels 

tegels omhoog drukken, dan kunt u dit melden via de MeldR-

app van de gemeente. De gemeente controleert uw melding en 

zorgt voor een passende oplossing. U kunt via de MeldR-app 

ook doorgeven als u denkt dat een boom ziek is, bijvoorbeeld 

omdat er paddenstoelen op groeien. Jacco: “Blijkt dan dat een 

boom ziek is en een risico vormt, dan kappen we de boom. In de 

meeste gevallen planten we een nieuwe boom terug.”

Meer informatie over bomen vindt u op www.rotterdam.nl/

bomen. 

Even voorstellen
Mijn naam is Angelika de Vos, sociaal beheerder op Heijplaat 

(en Pernis). Ik werk sinds 2006 bij Woonbron. Ik werk van 

maandag t/m vrijdag van 8.00 tot 12.00 uur.

IIk zal iedere tweede maandag 

(oneven weken) tussen 10.00 

en 12.00 uur aanschuiven bij het 

spreekuur van de Wijkhub in de 

Huiskamer 2.0 aan de Heijsekade 1. 

Dit is voor een proefperiode van  

3 maanden.

Is er iets stuk in de woning of heeft u vragen over het huren van 

woningen, dan kunt u bellen met (088) 966 00 00 of reageren via 

het contactformulier op de site van Woonbron. 

Ik kijk er naar uit om bewoners van Heijplaat te leren kennen en te 

kijken wat Woonbron kan doen om een bijdrage te leveren aan fijn 

wonen!

Woonbron komt naar u toe!
De afgelopen maanden zijn alle huurders van Woonbron 

benaderd om kennis te maken, te horen hoe het gaat en 

hoe ze het wonen op Heijplaat ervaren. De uitkomst: veel 

bewoners wonen met plezier op Heijplaat en willen hier niet 

weg. Ook zijn er een aantal verbeterpunten aangedragen. 

We zullen alle gesprekken evalueren en kijken wat we kunnen 

doen om het wonen op Heijplaat nog fijner en beter te maken.

Er wordt ook veel georganiseerd op Heijplaat. Bent u huurder van 

Woonbron en heeft u een idee om uw straat of woongebouw 

gezelliger of groener te maken, dan kunt u een Woonbron-euro 

aanvragen. Zo werkt het:

1. Bedenk samen met uw buren of de buurt een plan om je wijk 

mooier, veiliger, schoner of groener te maken

2. Maak een begroting

3. Vul de informatie in op ons online-formulier. Je krijgt binnen 

vijf dagen antwoord.

Meer informatie hierover kunt u vinden bij www.woonbron.nl.

Vind je het voortbe-

staan van Heijplaat 

Post belangrijk, en 

denk je over enthou-

siasme, ideeën en 

energie te beschik-

ken, dan ben je van 

harte welkom. 

We zoeken:

1 Eindredacteur (5-6 uur / mnd)

Ben je goed in organiseren? Als eindredac-

teur bewaak je het overzicht en kwaliteit, 

houd je de deadlines in de gaten, help je 

mee bij het werven van sponsoren en zorg 

je voor een vlotte samenwerking binnen 

het team. 

1 Financieel beheerder (2-3 uur / mnd)

Heb je een hoofd voor cijfers? Dan ben 

jij de juiste persoon om de financiën te 

beheren! Je vraagt subsidie(s) aan, stuurt 

facturen uit, betaalt de lopende kosten en 

legt verantwoording af.

Heijplaat Post heeft je nodig!

Doe mee! 

Kom ons team 

versterken en help 

Heijplaat Post nóg 

mooier te maken!

3 (Gast)redacteuren (2-3 uur / artikel)

Heb je een goede neus voor nieuws? En 

ben je creatief? Als (gast)redacteur zoek 

je verhalen in de wijk. Je plant interviews, 

schrijft artikelen, maakt foto’s. Met je col-

lega’s werk je samen om de artikelen tot 

leven te brengen. 
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Belangrijke 
doorbraken om 
vliegenoverlast 
te verminderen
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HbR

Inloopavond HbR goed bezocht
Op dinsdag 1 oktober organiseerde Havenbedrijf Rotterdam 

(HbR) een inloopavond voor bewoners van Heijplaat in café-

restaurant Courzand. Er was geen vast programma. Iedereen 

kon langskomen op het tijdstip dat hen het beste uitkwam.

Plannen nieuwbouwontwikkeling Eemhavenweg 

Tijdens deze avond deelde HbR haar plannen voor de 

nieuwbouwontwikkeling aan de Eemhavenweg. Er waren 

impressiefoto’s te zien, een maquette en diverse informatie over 

de duurzaamheidsdoelstellingen voor de nieuwbouw. Het HbR 

wil zo bijdragen aan de klimaatdoelen om de CO2-uitstoot van 

dcmr

haar eigen bedrijfsvastgoed te reduceren en biodiversiteit te 

vergroten. 

Invulling noordzijde terrein

Ook verzamelde het HbR ideeën van bewoners voor de inrichting 

van de noordzijde van het terrein. Havenbedrijf Rotterdam roept 

op de website www.portofrotterdam.com/nieuwbouweemhaven 

alle omwonenden van Heijplaat op om mee te denken over de 

invulling van het stuk terrein aan de noordzijde van het terrein. 

Hiervoor zijn al veel aanmeldingen binnengekomen. U wordt op 

de hoogte gehouden.

Goede opkomst bewonersbijeenkomst

Op maandag 11 november was de jaarlijkse bewonersbijeenkomst 

Vliegenoverlast. De Huiskamer 2.0 was goed gevuld met zo’n 

25-30 bewoners, de gemeente Rotterdam, provincie Zuid-Holland, 

DCMR, het KAD en plasticsorteerbedrijf N+P.

Uitkomst onderzoek 2024 bevestigt trend

Ook dit jaar is er, in opdracht van DCMR, onderzoek gedaan 

door het KAD (Kennis- en Adviescentrum Dierplagen) naar 

vliegenoverlast op Heijplaat. De belangrijkste conclusies waren:

- De dalende trend van het aantal gevangen vliegen zet door 

- Het aantal gevangen vliegen rondom N+P is nog steeds groter 

dan erbuiten

- De invloed van de kinderboerderij op vliegenoverlast is 

verwaarloosbaar

Uitspraak rechter in voordeel Heijplaters

De Raad van State heeft bepaald dat N+P de hoofdveroorzaker 

is van de vliegenoverlast. Ook mag de provincie Zuid-Holland 

N+P aanvullende vergunningsvoorschriften opleggen. Zo is N+P 

verplicht om een ongediertepreventie- en bestrijdingsplan te 

maken en uit te voeren. DCMR handhaaft hierop.

Regelmatige handhaving door DCMR

N+P heeft over de jaren diverse maatregelen genomen om de 

vliegenoverlast op Heijplaat te beperken. DCMR heeft tijdens 

inspecties van N+P geconstateerd dat het pand goed wordt 

schoon gehouden en heeft geen duwbakken aangetroffen. Wel 

waren tetrapakken niet gekoeld opgeslagen en zijn er veel kieren 

en gaten geconstateerd: het onderhoudsplan moet beter. Hier 

gaat N+P mee aan de slag.

Daling vliegenoverlast?

In de grafieken is te zien dat zowel meldingen van vliegenoverlast, 

als de hoeveelheid gevangen vliegen in het onderzoek, over 

de jaren daalt. Het is bewoners van Heijplaat nog onduidelijk 

of dit komt door de beheersmaatregelen die N+P neemt. Het 

kan ook de meldingsmoeheid van Heijplaters zijn. En zeker het 

weer: warme zomers, zoals in 2023, betekenen beduidend meer 

vliegenoverlast. 

  

Inzet Vliegenteam Heijplaat gaat door

Rinus Groen, voorzitter van het Vliegenteam, gaf aan dat we er nog 

lang niet zijn. Zo is het team niet tevreden met de openingstijden 

van de roldeuren: twee uur per dag! Rinus riep bewoners op om 

bij vliegenoverlast te blijven melden: alleen dan houden we het 

probleem zichtbaar. Zijn oproep om het vliegenteam te versterken 

had meteen na de bijeenkomst resultaat: het team heeft een 

nieuw lid mogen verwelkomen!

Wat is er allemaal bereikt?Wat is er allemaal bereikt?
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In vervolg op de vorige Heijplaat Post heeft de 

voorzitter van de wijkraad samen met Dominique 

Braskers ingesproken bij de commissie Mobiliteit, 

Haven, Economie en Klimaat. Bij deze commissie 

stond het inrichtingsplan Oude Dorp op de agenda. 

Resultaat van deze inspraak: een twee-minuten-debat 

tijdens de raadsvergadering van 12 september. Op 11 

september is door wethouder Lansink-Bastenmeijer 

een bezoek gebracht aan Heijplaat om samen met 

de wijkraad een rondje te maken door het Oude 

Dorp en te kijken naar de aandachtspunten vanuit 

Heijplaat op het inrichtingsplan. Het goede nieuws 

is dat er alsnog verbeteringen worden aangebracht 

aan het plan. Zo blijft de uitrit van ons dorp naar 

de Droogdokweg via de Baanderstraat bestaan en 

worden de parkeerplaatsen bij Café-Restaurant 

Courzand niet gesaneerd ten behoeve van een bushalte. Ook 

de parkeerplaatsen op de hoek Sirrahstraat / Courzandseweg 

blijven zoveel mogelijk bestaan. Helaas konden niet alle wensen 

worden gehonoreerd. De nieuwe ontsluiting vanuit de Heysedijk 

op de Eemhavenweg blijft en zo ook de nieuwe busroute, 

waardoor er geen halte meer is bij het Rondoplein. Ondanks 

dat niet aan al onze wensen gehoor is gegeven, zijn wij blij met 

de toegezegde aanpassingen. We hebben begrepen dat de 

uitvoering mogelijk nog eind 2025 kan starten. 

Goed nieuws vanuit het Vliegenteam! De rechtbank heeft 

uitspraak gedaan in het Hoger Beroep van N+P tegen de 

omgevingsvergunning van Provincie en DCMR. Daarin is N+P in 

het ongelijk gesteld en daarmee blijven de strengere eisen in de 

vergunning in stand. Inmiddels is een vliegenbeheersplan door 

N+P ingediend en heeft de Provincie deze goedgekeurd. Het 

Wilt u ons bereiken? Mail naar wijkraden@rotterdam.nl. 

Voor meer informatie over de Wijkraad en de bijeenkomsten kunt u kijken op: 

https://www.rotterdam.nl/heijplaat

Vliegenteam is met dit beheersplan nog niet 100% overtuigd dat hiermee de problemen 

verleden tijd zijn. Blij met de rechtelijke uitspraak zijn we wel. Het Vliegenteam heeft 

inmiddels bezwaar gemaakt op het besluit van de Provincie om het beheersplan goed 

te keuren. Alle bewoners met overlast van vliegen vragen wij om overlast te blijven 

melden bij DCMR. Zelfs met het beheersplan zijn deze meldingen van groot belang. 

Op zaterdag 14 september vond het eerste jaarlijkse vrijwilligersevenement plaats. Met 

zo’n 100 aanwezige vrijwilligers en fantastische weersomstandigheden is onder genot 

van een hapje en drankje een rondvaart in de haven van Rotterdam gemaakt. Vlak voor 

vertrek is door Loco-burgemeester Robert Simons een Koninklijke onderscheiding 

aangekondigd voor mevrouw Ida de Haan, die zij op 1 oktober officieel uitgereikt kreeg. 

Daarnaast was er tijdens de rondvaart een primeur. De eerste Heijplaat speldjes werden 

door de voorzitter van de wijkraad, Jeffrey Kruis, uitgereikt aan Wil Mangelsdorf en Goof 

van der Stoep.

In november zijn tijdens de Harbour Run nog eens twee prominenten uit Heijplaat 

verrast met een Heijplaat-speld. Beide gebroeders Koert ontvingen een Heijplaat speld 

voor hun onvermoeibare inzet voor Heijplaat.

Nieuws vanuit Nieuws vanuit 
de Wijkraadde Wijkraad

De herfst is ook op Heijplaat zichtbaar en voelbaar aangekomen. Halloween is nog 

maar net voorbij en de eerste huizen tonen inmiddels al hun kerstversieringen. 

Heijplaat maakt zich klaar voor 2025. In de wijkraad wordt sinds de zomer al weer 

druk gesproken over allerlei zaken die van belang zijn voor ons dorp.

16 januari zal voor de tweede keer een 

nieuwjaarsreceptie worden georganiseerd 

door de wijkraad Heijplaat. Waar en 

hoe laat moet nog worden bepaald. Op 

onze wijkraad Heijplaat facebookpagina 

houden wij jullie sinds september op 

de hoogte van alle wijkraad-activiteiten. 

12 december is de laatste openbare 

vergadering van de wijkraad Heijplaat 

van dit jaar. Kom vooral eens langs om 

te horen wat er speelt in ons dorp. De 

vergadering start altijd om 19:30 uur in de 

Huiskamer 2.0.
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gedicht
Nieuw wijkraadslid

Maak kennis met ons nieuwe 

wijkraadslid van Heijplaat: Manisha de 

Vries (32 jaar). Op een dag stond een 

ambtenaar van de gemeente voor 

de deur. Manisha dacht dat het de 

Postcodeloterij was. Maar het bleek de 

loting van een nieuw wijkraadslid te zijn. 

Zij heeft de symbolische prijs met beide 

handen aangepakt. Heijplaat is voor 

haar een rustgevende wijk met aardige 

mensen. Zij kan ook vaak een beroep 

doen op haar buren. Iedereen kijkt direct 

en indirect naar elkaar om. Manisha 

houdt van gezelligheid, nieuwe mensen 

ontmoeten. Verder is zij dol op koken en 

creatief bezig zijn. 

Manisha heeft zelf een moeilijke 

jeugd gehad en maakt zich daarom 

hard voor de jeugd op Heijplaat. Haar 

doel is dat er geluisterd wordt naar de 

behoefte van de jongeren op Heijplaat. 

Om haar doel te bereiken heeft zij de 

medewerking nodig van onze jongeren 

die gemotiveerd participeren en hun 

mening delen.  Zij vindt dat de jongeren 

de ruimte moeten hebben om mee te 

beslissen en aan kunnen geven waar 

dingen anders kunnen. Maar zij kunnen 

ook iets terug doen voor de wijk. Denk 

aan bijvoorbeeld huiswerkbegeleiding 

voor leeftijdsgenoten of activiteiten voor 

kleineren onder hen. 

Denkend aan Heijplaat 
Vrij naar Denkend aan Holland van H. Marsman

door Sofia (artiestennaam Heijplater)

Denkend aan het vroegere Heijplaat, 

zie ik schone straten en pleintjes traag door mijn gedachten gaan.

Straten zonder drollen, blikjes, flessen, pakjes, zakken of dozen 

die naast vuilcontainers liggen of staan.

In die gedachten verzonken lijkt die schoonheid voorbij: 

Een aantal bewoners laat tegenwoordig zijn troep los 

op het moment dat hij of zij het niet meer nodig heeft.

Een slag mensen dat blijkbaar niets om zijn of haar omgeving geeft!

 

En in alle media zijn milieu en klimaat bijna dagelijks gesprek.

Daardoor is het onbegrijpelijk en gek

dat menigeen niet weet dat er een Nederlands woord voor milieu bestaat.

Omgeving is dat. Dus je eigen buurt, je eigen straat!

 

Elektrisch rijden en stoken met nul op de meter 

is natuurlijk voor klimaat en milieu beter.

Maar als het woord milieu voor omgeving staat, 

dan geldt voor eenieder op nieuw en oud Heijplaat:        

- Doe jouw hond zijn drol in een zak

- Gooi je afval in de bak

- Snij die doos thuis op maat, zodat ie makkelijk in de papierbak gaat.

 

Simpele handelingen, eenvoudig te doen,

die niks te maken hebben met kunnen, maar alles met fatsoen.

Als eenieder zich aan die simpele handelingen houdt, 

wordt ons Heijplaat een wonderschoon oord,

waar bloemen bloeien, bijen zoemen en men vele soorten vogels ziet en hoort! 

Denkend aan Holland
door H. Marsman

Denkend aan Holland
zie ik breede rivieren
traag door oneindig
laagland gaan,
rijen ondenkbaar
ijle populieren
als hooge pluimen
aan den einder staan;
en in de geweldige
ruimte verzonken
de boerderijen
verspreid door het land,
boomgroepen, dorpen,
geknotte torens,
kerken en olmen
in een grootsch verband.
de lucht hangt er laag
en de zon wordt er langzaam
in grijze veelkleurige
dampen gesmoord,
en in alle gewesten
wordt de stem van het water
met zijn eeuwige rampen
gevreesd en gehoord
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door Edwin Haine

“De verbouwing was een aardige monsterklus. Eerst 

werd de kerk ontdaan van alle witte verf die door de 

pinkstergemeente op de alle gemetselde binnenmuren 

was aangebracht.  Hierna werd het geheel voorzien van 

een geheel geïsoleerde betonvloer op souterrain-niveau 

met recht onder het middenschip een 10 meterhoge 

geïsoleerde houtskelet-scheidingswand met daarin een 

staalconstructie voor het koppelen van de verschillende 

vloerniveau’s. Om de woningen goed te kunnen 

verwarmen werden deze voorzien van veel isolatie 

materialen en werd er overal vloerverwarming toegepast.

Zo ontstonden er twee vrijwel identieke volumes met 

verschillende indelingen. De  verbouwing is in eigen 

beheer en voor het  grootste deel met eigen handen 

gerealiseerd. Midden 2001 was de verbouwing klaar en 

konden we de appartementen betrekken. Beide woningen 

zijn inmiddels in diverse woon- en lifestyle magazines 

gepubliceerd en gebruikt als locatie voor filmopnames.“

foto’s: Edwin Haine

      

In de beginjaren van Heijplaat was de beschikbare ruimte voor 

kerken beperkt. Maar toen er in de hoogtijdagen meer dan 

5000 inwoners waren, werd het hoog tijd voor officiële kerken. 

In één lijn midden in het dorp werden er drie kerken gebouwd 

in de tweede helft van de jaren twintig. Architect Samuel de 

Clerq kreeg de opdracht om voor deze drie kerken een ont-

werp te maken. Aannemer Voormolen ging vervolgens aan de 

slag met de bouw van de Sint Bonifatiuskerk aan het Alcor-

plein. Voor een bedrag van 39.500 gulden werd de bouw vol-

tooid en in juli 1929 ingezegend door de deken van Rotterdam. 

Na 1945 is er een speciaal glas-in-loodraam aan de kerk 

toegevoegd: een geschenk van een groep binnenschippers die 

tijdens de diensten in deze zijbeuk hun vaste plaats hadden. 

De kerk kent meerdere deuren: een fraaie illustratie van de 

standenmaatschappij van destijds.

Vanwege terugloop van het aantal parochianen werd de 

katholieke kerk op Heijplaat in 1993 opgeheven. De kerk met 

Sint BonifatiuskerkSint Bonifatiuskerk
                                       door Maurice van Dijk                                       door Maurice van Dijk

‘Wonen in een kasteel’‘Wonen in een kasteel’
pastorie werd verkocht aan Relivast, een makelaar voor religieus 

vastgoed. De beelden en andere relikwieën werden uit de kerk 

verwijderd. Nog geen paar dagen later werd de kerk op de markt 

gezet voor meer dan het dubbele aankoopbedrag! Nog een 

aantal jaren heeft een pinkstergemeente de kerk gebruikt.

In 1999 wordt de kerk, inmiddels afgesplitst van de pastorie, 

gekocht door de heren Bouke van de Vusse (bouwkundige) en 

Edwin Haine (kunstenaar en ex-ondernemer in audiovisuele 

techniek). De kerk wordt in tweeën gesplitst om er twee 

appartementen van te maken. 

Bij de verbouwing wilden ze zoveel mogelijk rekening houden 

met het originele ontwerp. Het stadsarchief Rotterdam beschikte 

door de brand tijdens de oorlog niet meer over documentatie, 

maar het bisdom bleek een eigen archief met tekeningen van 

de kerk te hebben. Uitgangspunt was om zoveel mogelijk de 

bestaande lijnen van het oorspronkelijke ontwerp te handhaven 

en de intreding van daglicht. Dat zie je onder andere terug in het 

gebruik van glazen vloeren. Het gebruik van licht is geen luxe, 

want het origineel is ‘zwaar uitgevoerd’, aldus Edwin. “Het voelt 

als wonen in een soort kasteel.”

MonsterklusMonsterklus

ARCHITECTUURARCHITECTUUR
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Het eerste akkoord verworpen

De vakbonden probeerden al jaren om een anti-

koppelbaasbeding in de cao te krijgen en roken nu hun kans. 

Zij overlegden al op 26 augustus, zowel nationaal als regionaal, 

met de werkgevers. Die hadden haast, want er waren inmiddels 

al 7500 stakers: bij Wilton-Fijenoord, de RDM en de ‘Nieuwe 

Waterweg’, alle drie behorend tot het Rijn-Schelde concern. De 

vakbonden kwamen naar buiten met een in hun ogen uitstekend 

resultaat. Op de Rotterdamse werven mocht het verschil in loon 

tussen ingeleende werknemers en vaste medewerkers niet 

meer dan 10% zijn, ingeleende werknemers zouden niet langer 

dan negen maanden op dezelfde werf mogen werken en de 

werknemers kregen 150 gulden ineens. 

Maar op de 27e augustus verwierpen de stakers dit akkoord: 

zij hadden 400 gulden gevraagd, geen 150. De vakbonden 

hadden de fout gemaakt om beter naar zichzelf te luisteren 

dan naar de stakende werknemers. Dat waren er inmiddels al 

ruim 10.000, ook werven die niet tot het Rijn-Schelde concern 

behoorden waren in staking gegaan. Er was sprake van ‘één van 

de ernstigste arbeidsconflicten die de metaalindustrie heeft 

beleefd’, meende ‘De Metaalkoerier’, het weekblad van de 

Algemene Nederlandse Metaalbedrijfsbond (ANMB). 

Het ‘Rotterdams accoord’

Onder druk van de uitdijende staking gingen de werfdirecties op 

29 augustus akkoord met een tweede onderhandelingsresultaat. 

Dit hield in: een eenmalige uitkering van 400 gulden bruto 

over 1970, het per werf vaststellen van het loonverschil 

tussen ingeleende en vaste mensen, en het per 1 januari 1971 

optrekken van het loon van de laatsten tot 90% van dat van de 

ingeleenden, tevens een maximumduur van de inleen van een 

jaar. Daarnaast zouden alle ‘niet-erkende’ koppelbazen van de 

werven verdwijnen. Deze overeenkomst werd door de stakers 

Bronnen:

Archief Metaalbond Rotterdam (Archief 

557; Stadsarchief Rotterdam)

Archief RDM (Archief 425; Stadsarchief 

Rotterdam)

De Metaalkoerier; ledenblad 

van de Algemene Nederlandse 

Metaalbedrijfsbond (1970)

Foto’s:

Rotterdams Nieuwsblad (DPG Media)

De Metaalkoerier

wel geaccepteerd, al staakten enkelen nog een paar dagen door 

omdat zij 400 gulden netto hadden gewild.

Het resultaat

Op grond van het ‘Rotterdams Akkoord’ kregen de RDM-

werknemers per 1 januari 1971 een loonsverhoging van 33 

gulden per maand en werd de bonus omgezet in een vast 

deel van het loon. Gemiddeld genomen betekende dit zo’n 4% 

loonsverhoging.En omdat de werknemers van de RDM op grond 

van de cao eveneens recht hadden op een eerder afgesproken 

inkomensverbetering, liep de loonsverhoging op tot zo’n 15%. 

Een zelfs voor die jaren forse stijging van het inkomen.

Iedereen blij dus? Nou, nee. Want de afspraak met de 

vakorganisaties om de koppelbazen van de werf te verwijderen 

kwam de RDM niet na. Het heeft er alle schijn van dat RDM-

directeur W. Bos erop rekende dat zijn werknemers wel 

genoegen zouden nemen met hun loonstijging. Als dat zo was, 

kreeg hij gelijk. 

Koppelbazen en de RDM

De RDM had een vaste toeleverancier van ‘vreemde 

werknemers’: koppelbaas Klopcon. En de werf deed ook zaken 

met ‘Joego-Montaza’. Omdat de ‘vreemde werknemers’ in dienst 

waren van Klopcon of Joego-Montaza, dus niet in dienst waren 

van de RDM, vielen deze niet onder de cao en kon hen veel 

hogere lonen worden uitbetaald. 

‘Wilde’ staking

De staking was niet door de vakbonden erkend, het was dus 

een ‘wilde staking’. De vakbonden konden zich formeel ook 

niet achter de stakers stellen, er was een cao getekend die 

gold tussen januari 1970 en december 1971. En derhalve waren 

de vakbonden gebonden aan de ‘vredesplicht’: zij mochten 

niet staken om verbeteringen in de cao aan te brengen. Maar 

dat nam niet weg dat ook de vakbonden een hekel aan de 

koppelbazen hadden. Zij maakten het immers mogelijk dat een 

werf als de RDM de cao ontdook. 

Koppelbazen en de 
staking van 1970

door Gianni van den Hurk

Op 26 augustus 1970 legden de arbeiders van de 

Rotterdamsche Droogdok-Maatschappij (RDM) het werk 

neer. Staking! De directe aanleiding was de voortdurende 

aanwezigheid van ‘vreemde werknemers’ op de werf: de via 

koppelbazen ingehuurde werkkrachten. Deze verdienden in 

de meeste gevallen (veel) meer dan de vaste werknemers, 

vaak wel enkele tientjes per week. En dat in een tijd waarin 

een goed verdienende werkman zo’n 200 gulden per 

week mee naar huis nam. Bovendien, meenden de vaste 

werknemers, ontbrak het bij de ‘vreemde werknemers’ aan 

afdoende vakmanschap en aan binding met het bedrijf. Zij 

eisten ter compensatie van het loonverschil 400 gulden 

ineens. Deze eis was gelijk aan de eis die een dag eerder door 

stakende werknemers van Wilton-Fijenoord was gesteld. 
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puzzel

Max is een chiwawa van vijf jaar. Max 

is behoorlijk eigenwijs: hij bepaalt de 

wandelroute en wanneer het tijd is om 

naar huis te gaan. Maar ook wanneer 

het bedtijd is voor hem én zijn baasje. 

Pasgeleden is hij voor het eerst meege-

weest naar een verjaardag. Hij vond het 

geweldig en heeft veel te veel gesnoept.

Kerel is een Friese stabij. Volgens zijn 

baasje komt ‘stabij’ van ‘sta me bij’. Dit 

ras was vroeger geliefd bij boeren, die 

het niet zo breed hadden. Ze vingen 

hazen of konijnen: lekker voor in de pot. 

Zelf mochten ze de kop en ingewanden 

houden. Overigens is Kerel minder kerel 

dan zijn vader (met 150 nakomelingen 

uit ‘hobbyisme’): hij is zijn ballen kwijt …

Gino is een Cane Corso, een Italiaans 

ras, gefokt om het erf te bewaken en 

groot vee bijeen te drijven. Gino is dan 

ook zeer waaks. Zijn eerste baasje was 

alcoholist. Hierna heeft hij een jaar in het 

asiel gezeten. Nu voelt hij zich hele-

maal gelukkig bij zijn baasje en vrouw. 

Wel maakt hij zijn baasje gek door altijd 

achter hem aan te lopen als hij eten ziet. 

En kwijlen, hè!

Kendera is een dame van 14 jaar. Een 

kruising tussen een Jack Russel en een 

chiwawa. Ze is heel lief en houdt van 

eten: ze vindt alles lekker en bedelt om 

meer. Ze gaat overal mee naar toe, op 

de fiets in het mandje.

Hans woont sinds 1991 op Heijplaat. 

Hij vindt eigenlijk dat zijn vrouw het 

baasje is, maar dit keer laat hij de hond 

uit, samen met zijn kleindochter. Hans 

werkt nog, maar in zijn vrije tijd gaat hij 

er graag op uit, bijvoorbeeld om een 

terrasje te pakken. De hond is, zoals 

Hans zegt, hun derde kind.

Jaap woont al weer 32 jaar op Heijplaat. 

Na 40 jaar zwaar werk in de industrie ge-

niet hij nu van zijn pensioen. De 5-kamer 

koopwoning is eigenlijk te groot voor z’n 

tweeën, maar vind maar eens een klei-

nere koopwoning op Hejplaat. Wat hij en 

zijn hond gemeen hebben? “We komen 

uit dezelfde regio, zijn allebei gevaarloos 

benaderbaar, sociaal én ingeënt.”

Annelies houdt van het huishouden, le-

zen, spelletjes doen op haar telefoon én 

haar hond uitlaten. “Het is zo’n poepie!” 

Heerlijk om bij thuis te komen, zeker 

daar ze twee maanden geleden haar 

man verloren heeft. Ze komt uit een 

familie van vallers (“Mijn moeder viel 

de kerk binnen en brak beide armen.”) 

en heeft nu pinnen in haar heup. Maar, 

wandelen blijft fijn!

De heer Planqué woont met zijn vrouw 

in de Streefkerkstraat. Hij is gepensio-

neerd. Hij heeft behoorlijk geworsteld 

met zijn gezondheid. Een jaar lang heeft 

hij thuis aan de dialyse gelegen: 10 uur 

per dag, 7 dagen per week. Sinds 4,5 

jaar heeft hij een nieuwe nier. Ook Co-

rona hakte er flink in. Hierdoor is hij snel 

moe. Hij wandelt graag met de hond, 

soms wel 5 of 6 keer per dag.

Welke hond hoort bij welk baasje?

De antwoorden vind je op pagina 23. 

Max

Kerel

Gino

Kendera dhr. Planqué

Annelies

Jaap

Hans

door Elie Speelman

Het begon als een idee. De leden van de Huiskamer 2.0 moch-

ten via een enquête een activiteit kiezen om samen te starten. 

Ik schreef ‘Jeu de Boules’. De eerste paar keren zat ik met Rian-

ne Voet te brainstormen over hoe we dit zouden aanpakken. Al 

snel besloot ik zelf een ‘baan’ te maken door stokjes in de grond 

te steken met touw ertussen en zette de groen-wit-groene 

Rotterdamse vlag ernaast om het af te bakenen. Zo zijn we aan 

de achterkant van de Huiskamer 2.0 begonnen. Al gauw hadden 

we zes leden in onze club.

Toen bedacht ik dat een echte Jeu de Boules-baan toch wel 

beter zou zijn dan iedere week stokjes in de grond slaan. Via een 

bewonersinitiatief hebben we daarom een baan van 10 meter 

aangevraagd met hulp van Victor Nagtegaal (wijkmanager) en 

Amna Zulum (wijknetwerker) en de wijkraad, die zelfs een brief 

naar de burgemeester heeft gestuurd en een Jeu de Boules-baan 

heeft opgenomen in het wijkakkoord. Met enthousiasme ben ik 

handtekeningen gaan verzamelen om de baan bij de Huiskamer 

2.0 te realiseren. Hier kunnen mensen tijdens het spelen gemak-

kelijk even naar binnen lopen voor een hapje en een drankje. De 

Huiskamer 2.0 is immers ook voor de hele wijk.

Dankzij alle inzet en samenwerking, staat er nu een officiële Jeu 

de Boules-baan van 15 meter! Op vrijdag 27 september was de 

opening en op woensdag 2 oktober vierden we dit samen met 

iedereen die eraan mee heeft gewerkt. Tijdens deze opening be-

nadrukte Ria van de Linde, projectmanager Stadsontwikkeling bij 

de gemeente Rotterdam, hoe mooi het is om zo snel een resultaat 

te zien van wat er samen met Heijplaat is gerealiseerd.

De Jeu de Boules-baan is er voor heel Heijplaat. Elke vrijdagmid-

dag van 14:00 tot 16:00 is er clubtijd vanuit de Huiskamer 2.0. Je 

hoeft je niet aan te melden: kom gewoon langs en speel mee! We 

leggen de spelregels graag uit. Het is echt niet moeilijk en ik ben 

zelf ook nog een beginneling. 

Dus: wees welkom bij de Jeu de Boules-club van Heijplaat!

Heijplaat heeft Jeu de Boules-baan! &Hond
baas quiz!
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Hieronder enkele handige gegevens.  
Heeft u opmerkingen of aanvullin-
gen? Mail dan a.u.b. de redactie: 
heijplaatpost@gmail.com

Alarmnummer 
Tel. 112

Gemeente Rotterdam
Tel. 14 010

Politie 
Tel. 0900 – 8844

Woonbron
Streefkerkstraat 16, 3089 PW
Tel. 088 - 966 00 00
www.woonbron.nl
Spreekuur Wijkpost Heijplaat:
Dinsdag van 9.00 - 10.00 uur

DCMR
Tel. 0888 - 333 555 
www.dcmr.nl

Dierenambulance 
Tel. 010 - 415 56 66

Storing waterleiding Evides 
Tel. 0900 - 0787 (dag / nacht)

Gas- en stroomstoringen 
Tel. 0800 - 9009 (dag / nacht)

Reistijden Openbaar Vervoer
Tel. 9292
www.9292.nl

Watertaxi
www.watertaxirotterdam.nl

De Huiskamer 2.0
Heijsekade 1, 3089 TE
Tel. 010 – 341 44 16 
www.facebook.com/
huiskamer.heijplaat

RDM Kantine
Heijplaatstraat 3, 3089 JB
Tel. 010 – 429 18 34 
www.rdmkantine.nl

Café Restaurant Courzand
Courzandseweg 40, 3089 PE
Tel. 010 – 429 70 90
www.courzand.nl

Apotheek Dorpsweg
locatie Heijplaat
Victorieuxstraat 80, 3089 PX
Rotterdam, Tel. 010 - 481 41 97
Tijden 9.00 - 11.00 uur

Huisartsen op Heijplaat
Alleen op telefonische afspraak:
• Dokter Galema 
• (waarnemer namens dokter Bruins) 

vrijdagmiddag van 14.00-15.00 uur. 
Tel 010 - 429 25 76

Fysiotherapie
Victorieuxstraat 80, 3089 PX
• Fysiotherapie Heijplaat 

www.fysiotherapiejvanhoorn.nl 
Tel. 06 - 153 043 58

• Living-Fit Fysiotherapie  
Jan Vermin, Richard van  
den Burg en Justin Schipper 
www.living-fit.nl 
Tel. 010 - 416 38 47

Advocatenkantoor  
Ewald Borgman
Letostraat 5, 3089 RD
www.ewaldborgman.nl

Stichting Archief
Historisch Heijplaat
Courzandseweg 36

Culturele Commissie  
Heijplaat (CCH)
cul.com.heijplaat@kpnmail.nl

Fresh Food Heijplaat (supermarkt)
Victorieuxstraat 84, 3089 PX
Open: ma-za 8-20 en zo 12-20 uur 
fresh-food-heijplaat.business.site
instagram.com/freshfoodheijplaat

De Klaver Heijplaat (basisschool)
Vestastaat 15, 3089 RL
www.klaver-heijplaat.nl

De Rotterdamse Peuterschool
Vestastaat 15, 3089 RL
www.derotterdamsepeuterschool.nl

De TanteS (kinderopvang)
Vestastraat 19a, 3089 RL
www.kindcentrumdetantes.nl

Kinderboerderij / Heyse Bazar
Oostbroekweg 15, 3089 KL
www.kinderboerderijdeheij.nl

RODAC Hobbygarage
Eemhavenweg 39, 3089 KE
Tel. 010 – 429 64 95
www.hobbygarage.nl

sv RDM (voetbal)
Arie den Toomweg 40, 3089 JR
Tel. 010 – 794 92 00
www.svrdm.nl

Volkstuinvereniging Heijplaat
Rondolaan 76, 3089 JE
vtvheijplaat@upcmail.nl

Dansschool 
Karimunstraat 50, 3089 SM
www.dansschoolfootstepz.nl

Kapper
Alcorplein 10, 3089 PA
www.dekapperopdehoek.nl

WIJPLAAT  
(belangenorganisatie Heijplaat) 
wijplaat@gmail.com

WIK Heijplaat (turn & gym)
Karimunstraat 50, 3089 SM
Tel. 010 – 429 57 32
www.wikheijplaat.nl

Zeekadetkorps Rotterdam
Tel. 010 – 202 19 15
www.zkkrotterdam.nl

Heijplaat op internet
• heijplaat.com
• facebook.com/HeijplaatOnline

Wijkraad Heijplaat
wijkraden@rotterdam.nl

Wijkhub
Streefkerkstraat 16, 3089 PW

Yin Yoga
Iedere woensdagavond vanaf
20.15 uur in de Huiskamer 2.0 aan
de Heysekade 1.
www.my-yogastudio.com

Holistic Care
Vestastraat 33
3089 RL Rotterdam
Tel 06 - 242 9 45 09
www.holistic-care.nl

adressen columnberichten

Sinds 2021 werkt Stefaney Barron-Huisden als ZZP-er 

in de zorg. Ze is verzorgende C. Dat houdt in: mensen 

helpen in hun Algemeen Dagelijks Leven en ze mag 

medicatie geven.

Momenteel werkt ze in Maassluis, maar dat kan zo weer 

veranderen. Ze heeft meerdere opdrachtgevers en een 

opdracht is steeds voor een bepaalde tijd. De flexibiliteit 

van het ZZP-en bevalt haar goed. Ze heeft zelf de regie 

over waar en wanneer ze gaat werken.

Stefaney werkt graag buiten Rotterdam. Wel op maximaal 

één uur rijden van haar huis. In de regio Oegstgeest 

en Leiden is ze graag. De mentaliteit van bewoners en 

collega’s daar vindt Stefany erg prettig. De bewoners zijn er 

lief en heel dankbaar voor de zorg die ze levert.

Tien jaar heeft Stefaney haar diploma in de kast laten 

liggen. Ze heeft eerst jaren in de horeca gewerkt. Toen 

ze weer interesse kreeg in de zorg, wilde ze eerst met 

kinderen gaan werken. In de loop van de tijd kreeg ze 

veel meer interesse in het werken met ouderen. Ze 

werkt graag met PG mensen (ouderen met mentale 

gezondheidsproblemen). Dat is echt geweldig.

Stefaney heeft veel ervaring opgedaan met diverse 

groepen en ziektebeelden, zoals jong dementerenden, 

mensen met de ziekte van Huntington en ook de  

Katwijkse ziekte: allemaal hersenaandoeningen.

Haar werk doet ze met veel liefde, zo’n 4 tot 5 dagen per 

week. Sinds ze een auto-ongeluk heeft gehad, valt het 

werken in de dagdiensten fysiek wel wat zwaar. Je moet 

dan mensen uit bed halen en wassen. Gelukkig kan ze het 

nu zelf zo regelen dat ze vooral de avonddiensten draait.

Mocht je interesse hebben, dan kan je Stefaney mailen 

naar: J.J.Zorg2021@gmail.com. 

ondernemer

Evert vertelt

Tariefstaking

In de eerste 35 jaar na de oorlog werd er bij de RDM 

gewerkt met een tariefsysteem. Dat systeem was bedoeld 

om de werklieden aan te zetten om harder te werken. Dat 

was overigens gebruikelijk in de scheepsbouw. Het meest 

gebruikte systeem was het zogenaamde ‘geschatte tarief’, bij 

de RDM ook wel het ‘bonnensysteem’ genoemd. Dat werkte 

zo: als een werkman een werkstuk moest maken, werd het 

aantal uren dat daarvoor nodig was geschat. Dat gebeurde in 

een onderhandeling tussen werkman en leidinggevende, de 

‘baas’. Stel dat men uitkwam op 1.000 uren, dan werd dat op 

de bon geschreven. En als nu de werkman de klus klaarde in, 

bijvoorbeeld, 700 uren, dan kreeg hij een percentage over de 

niet-gebruikte 300 uur. 

In de scheepsreparatie echter werkte dit systeem niet; daarvoor 

waren de reparaties doorgaans te klein en moest het te snel 

af. Daarom werkte men daar met ‘vast tarief’, een gefixeerd 

percentage. Dat lag in de vroege jaren zestig op zo’n 20%. Het 

‘geschatte tarief’ lag op zo’n 35%. Dat was een veel te groot 

verschil, de reparateurs pikten dat op een gegeven moment 

niet meer. Staking! Ikzelf zat namens de socialistische vakbond 

ANMB in de OR, en sloot me met mijn collega Geert Bruinsma 

van de katholieke vakbond ‘St. Eloy’ bij de staking aan. Dat gaf de 

staking een impuls: de OR doet ook mee!

Na een lange nacht onderhandelen met de vakbonden ging 

de directie overstag: de werklieden in de reparatie kregen er 

4% bij. Directeur Van de Pols was doodmoe en liet mij door een 

onderdirecteur halen: “Van der Schee, doe jij de communicatie 

maar.” Dat was me een gebeurtenis: met honderden kerels achter 

me aan naar een geschikte ruimte. “Hij weet wat!” En daar kon ik 

ze vertellen: “Jullie krijgen die 4% erbij.” Prachtig was dat.  

 
J.J. Zorg

Evert van der Schee (1931) werkte 

vanaf 1947 bij de RDM en woont 

sinds 1958 op Heijplaat. Speciaal 

voor Heijplaat Post vertelt hij een 

aantal markante anekdotes. 

Opgetekend door Gianni van den Hurk. 

Op 6 oktober vond de 10e Harbour Run plaats. 

Zo’n 6000 deelnemers, jong en oud, fit en 

onfit, renden over kades, langs schepen,  

kranen, containers en havenloodsen, onder-

weg verschillende obstakels trotserend. De 

zon scheen, op het Rondoplein speelde een 

aanmoedigingsband, de sfeer was goed. 

Respect! 

Harbour Run

Antwoorden quiz

Hans en Kendera, Jaap en Kerel, 

Annelies en Max, dhr. Planqué en Gin, 

2322
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Het schooljaar 2024 –2025 is alweer ruim drie maanden verder en er is een hele 
hoop gebeurd op de Klaver. De inspectie kwam op bezoek in september jl. Zij 
beoordelen de onderwijskwaliteit van Klaver Heijplaat op grond van het 
herstelonderzoek nu als Onvoldoende en niet meer als Zeer Zwak. Zij zien dat de 
school sinds het vorige onderzoek hard gewerkt heeft aan het verbeteren van de 
kwaliteit van het onderwijs. De school heeft veel zaken opgepakt, maar er is ook 
veel wisseling in personeel geweest. We zien dat de school zich ontwikkelt. Zo is 
de school in korte tijd meer zichtbaar in de wijk geworden en is er sprake van een 
gezonde instroom van leerlingen. Een mooie stap vooruit ... waarmee we doorgaan.  

Er worden naast alle verplichte basisvaardigheden weer leuke 
activiteiten opgepakt. De Kinderboekenweek was een succes met de 
verborgen leerkrachten achter een boek en het voorlezen door ouders 
en grootouders. Ook ”Het kijkje in de klas” stond in het teken van de 
Kinderboekenweek.  De koffieochtenden organiseren we ook nog 
steeds voor onze ouders van 8.30-9.00 uur, op 17 december a.s. en 21 
januari 2025. We werken heel fijn samen met de peuterlocatie en 

kinderopvangorganisatie in onze school. De peuterlocatie voegt in deze Heijplaatpost een stukje toe. 

We maken ons nu op voor de decembermaand. Het wordt steeds sfeervoller in de school met alle 
lichtjes. We wensen u alle goeds voor 2025. 
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Een mooie stap 
vooruit ... waarmee 
we doorgaan. 
Er worden naast alle 
verplichte basisvaar-
digheden weer leuke 
activiteiten opgepakt. 
De Kinderboeken-
week was een suc-
ces met de verbor-
gen leerkrachten achter een boek en het voorlezen door 
ouders en grootouders. Ook ”Het kijkje in de klas” stond 
in het teken van de Kinderboekenweek.  De koffieoch-
tenden organiseren we ook nog steeds voor onze ouders 
van 8.30-9.00 uur, op 17 december a.s. en 21 januari 
2025. We werken heel fijn samen met de peuterlocatie en 
kinderopvangorganisatie in onze school. De peuterlocatie 
voegt in deze Heijplaatpost een stukje toe.
We maken ons nu op voor de decembermaand. Het 
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